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Abstract (en)
[origin: US4545919A] The invention relates to an aqueous detergent composition comprising (A) an alkali aluminum silicate, (B) an anionic
surfactant, (C) an aliphatic monoalcohol of 5 to 18 carbon atoms or a C8-C22fatty acid/alkanolamine reaction product or an adduct of said
compounds with an alkylene oxide, or an adduct of a C8-C22fatty acid, a trihydric to hexahydric aliphatic alcohol or an unsubstituted or substituted
phenol with an alkylene oxide, and (D) an aqueous solution or dispersion of a polymer which contains carboxyl groups. This detergent composition
is used for washing off prints or dyeings produced with reactive dyes on cellulosic fibre materials.

Abstract (de)
Wässriges Waschmittel, dadurch gekennzeichnet, dass es (A) ein Alkalialuminiumsilikat, (B) ein anionisches Tensid, (C) einen aliphatischen
Monoalkohol mit 5 bis 18 Kohlenstoffatomen, ein Fettsäure/Alkanolamin-Umsetzungsprodukt oder ein Alkylenoxidaddukt aus den genannten
Monoalkoholen oder Fettsäure/Alkanolamin-Umsetzungsprodukten oder aus Fettsäuren mit 8 bis 22 Kohlenstoffatomen, drei- bis sechswertigen
aliphatischen Alkoholen oder gegebenenfalls substituierten Phenolen und (D) eines wässrige Lösung oder Dispersion von carboxylgruppenhaltigen
Polymerisaten enthält. Dieses Waschmittel wird beim Nachwaschen von Drucken oder Färbungen mit Reaktivfarbstoffen auf cellulosehaltigen
Fasermaterialien verwendet.
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